
SAMOSPRÁVA  OBCE  VEĹKÉ  BLAHOVO
NAGYABONY  KÖZSÉG  ÖNKORMÁNYZATA

Hlavná 72 Veľké Blahovo

Číslo: 6/2011         Veľké Blahovo, 

20.05.2011

Zápisnica
zo 6. zasadnutia Obecného  zastupiteľstva obce Veľké Blahovo, 
konaného dňa 20.mája 2011 v kultúrnom dome Veľké Blahovo

Prítomní:
1 poslanci OZ v počte  8 osôb
2 starosta obce
3 hlavný kontrolór obce

Neprítomní poslanci: 

1. Pavol Kázmér - ospravedlnený

K bodu č. 1:  Otvorenie zasadnutia

6. zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo zahájila a viedla 
Mária Bödők - starostka obce.

Starostka obce konštatovala, že pozvánka na 6. zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva obce Veľké Blahovo bola zaslaná obecným poslancom poštou pred 
konaním zasadnutia Obecného zastupiteľstva.

K bodu č. 2:  Návrh na schválenie programu 6. zasadnutia obecného 
zastupiteľstva obce Veľké Blahovo

Starostka obce na začiatku zasadnutia predložila návrh na schválenie programu
6. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo.

Program 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo podľa 
pozvánky zo dňa 13.05.2011.



1. Otvorenie zasadnutia
2. Návrh na schválenie programu 6.zasadnutia obecného zastupiteľstva
4. Návrh na určenie overovateľov a zapisovateľky
5. Návrh na voľbu návrhovej komisie
6. Kontrola plnenia uznesení
      Správa  o uplynulom období 
6.  Informácia o príprave sčítania obyvateľov, domov a bytov 2011
7. Rôzne
     Podané žiadosti
     A/ návrh miestnej organizácie SMK – sp.zn.224/2011
     B/ Reanta Mezeiová – žiadosť o prijatie do pracovného pomeru- 
sp.zn.272/2011
     C/ Eneremont žiadosť o predaj pozemku p.č.461/1- sp.zn.257/2011
8. Záver

                    
Uznesenie
č. 6/46/2011

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo

A/  s c h v a ľ u j e
Program rokovania 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Veľké Blahovo zo 
dňa 13.05.2011

Hlasovanie č.1
–––––––––––––
Prítomní:      8
Za          :      8
Proti:      :     0
Zdržal sa:     0
Nehlasoval:  0
Uznesenie bolo schválené 

K bodu č. 3:  Návrh na určenie overovateľov a zapisovateľky

Starostka obce za overovateľov zápisnice určila z poslancov obecného 
zastupiteľstva Petra Kázméra a Mariana Lábodiho.

Uznesenie
č. 6/47/2011

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo

b e r i e   n a   v e d o m i e
určenie Petra  Kázméra a Mariana Lábodiho za overovateľov zápisnice a Izabelu 



Vargovú za zapisovateľku.

K bodu č. 4:   Návrh na členov návrhovej komisie 
–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
– 

Starostka obce do návrhovej komisie navrhla z poslancov obecného 
zastupiteľstva za predsedu komisie Mgr. Andreu Matejčíkovú za členov komisie 
Jozefa Nováka a Jozefa Lászlóa

Uznesenie
č. 6/48/2011

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo

S c h v a ľ u j e 
návrhovú komisiu z poslancov obecného zastupiteľstva: 
Predseda komisie: Mgr. Andrea Matejčíková
Členovia komisie: Jozef Novák

Jozef László

Uznesenie bol schválené jednohlasne.

K bodu č. 6: Kontrola plnenia uznesení

V tomto bode programu starostka konštatovala, že uznesenia prijaté na 
predošlom zasadnutí boli splnené resp. sú plnené priebežne.  

Starostka ďalej informovala prítomných: 

Podala podrobnú informáciu, že OZ na svojom februárovom zasadnutí 
jednohlasne odsúhlasilo hospodárenie resp. vyhodnotenie rozpočtu obce za rok 2010, 
z ktorého vyplýva, že obec hospodárila so svojimi finančnými prostriedkami úspešne 
a to aj napriek zlej hospodárskej situácií. Obec koncom roka nemala neuhradené 
faktúry, podarilo sa vyrovnať zostatok dlhu voči investorovi ohľadne novej obytnej 
zóny a hospodársky rok 2010 bol uzavretý kladnými číslami. O týchto skutočnostiach 
svedčí aj kladný názor nezávislého audítora. So správou audítora boli poslanci 
oboznámení.

Ďalej starostka uviedla, že poslanci na februárovom zasadnutí OZ 
neodsúhlasili  návrh rozpočtu na rok 2011 navrhli ho prejednať na osobitnom 
pracovnom stretnutí. Po prejednaní návrhu rozpočtu na marcovom zasadnutí poslanci 
odsúhlasili rozpočet na rok 2011. Starostka však poznamenala, že na takú mieru 
krátenia výdavkov v rozpočte v kapitole „Správa“ ešte nebol príklad, hoci práve pri 
výdavkoch v tejto kapitole došlo k najvýraznejším úsporám v minulom roku. Ako 
príklad uviedla, že v kapitole „Správa“ na rok 2010 bol návrh 152 tis. €, v skutočnosti 
sa čerpalo 138 tis. €, pričom poslanci schválili na rok 2011 len 121 tis. €: Ďalej ako 
príklad neúmerného krátenia v kapitole „Správa“ uviedla napr. v položke „papier“ za 
rok 2010 bolo schválených 1700 €, čerpalo sa 1053 € a na rok 2011 je schválených 
600 €, v položke „kvety, vence“ bolo schválených 1400 €, čerpalo sa 817 € a na rok 



2011 je odsúhlasených len 700 €, ďalej v položke „cestovné náklady“ bolo 
schválených na rok 2010 3800 €, čerpalo sa 2400 €, na rok 2011 bolo odsúhlasených 
2000 €, v položke „reprezentácia“ bolo schválených 1100 €, čerpalo sa 536 € a na rok 
2011 bolo schválených 200 €. Starostka podotkla, že má pocit, že do chodu práce 
OcÚ je zasiahnuté umelo, pretrvávajú úmyselné pokusy o znemožnenie hladkej 
činnosti OcÚ a sú kladené bariéry v tejto činnosti. Zároveň pritom je potrebné mať na 
zreteli skutočnosť, že došlo k zvýšeniu sadzby dane v roku 2011 na 20%, pričom 
práve uvedená zmena sa prejavuje najmä pri výdavkoch OcÚ. 

Ďalej starostka hovorila o množstve vykonaných kontrol, ktoré boli 
realizované na základe anonymných podnetov. Vybavenie týchto podnetov zaberá 
veľa energie a má za následok prácu nadčas zamestnancov OcÚ. Aj napriek zlému 
úmyslu niektorých podávateľov podnetov, starostka konštatovala, že  kontroly práve 
prispievajú k správnej činnosti OcÚ a na margo toho poznamenala, že chybu nespraví 
len ten kto nerobí. Konštatovala, že svoju prácu  ona ako aj zamestnanci OcÚ 
vykonávajú podľa najlepšieho vedomia a svedomia v intenciách zákonov. Ľutuje, že 
podávatelia sa schovajú do anonymity, a preto je jej ľúto, že ich nemôžeme 
oboznámiť s výsledkami vykonaných kontrol.

V tomto bode programu ďalej starostka podala podrobnú informáciu 
o výsledkoch uplynulého obdobia, informáciu o obsahu zápisníc vyhotovených na 
predchádzajúcich zasadnutiach OcÚ, ktoré sú k dispozícií na internetovej stránke 
obce.

Starostka obce informovala prítomných o probléme, nadmerného čerpania 
vody na cintoríne a umiestnení oznamovacích tabúľ /zákaz ukladania smeti/, pričom 
poďakovala poslancovi Petrovi Kázmerovi za pomoc. V priestoroch MŠ sa uskutočnil 
Deň matiek, pričom starostka poďakovala organizačnému kolektívu.

Starostka následne uviedla, že pod jej vedením na Deň Zeme v rámci akcie 
„Vy čistíme Slovensko“  bolo vysadených 250 ks smrekov, 600 ks dubu a 200 ks 
javoru za pomoci obyvateľov obce, pracovníkov OcÚ, pracovníkov prijatých na 
menšie obecné služby, kolektívu ZŠ a MŠ, žiakov ZŠ a Csemadoku. Miestna 
organizácia poľovníckeho zväzu v intra a extraviláne  vysadila 450 ks  stromov. 
V rámci tejto akcie bola vyčistená Malá ulica od smeti, ďalej boli vyčistené jarky pri 
ceste a vetrolamy. T.č. sa obec pripravuje na jarné upratovanie, ktoré sa plánuje 
začiatkom júna a realizuje sa príprava projektovej dokumentácie na čistenie 
odvodňovacích kanálov. 

Ďalej starostka informovala o vykonanej kontrole zo strany Inšpektorátu práce, 
ktorá bola zameraná na dodržiavanie zákazu nelegálneho zamestnávania a nelegálnej 
práci. Počas kontroly neboli zistené žiadne nedostatky.

S poukazom na konštatovanie nutnosti opravy strechy na budove domu 
smútku na minulom zasadnutí OZ, starostka informovala prítomných, že nadviazala 
súčinnosť s miestnym podnikateľom Františkom Bürsölyom, ktorý je ochotný túto 
prácu vykonať po odsúhlasení poslancami. Zároveň starostka Informovala prítomných 
o podaných cenových ponukách na vytýčenie miestnej komunikácie - poľnej cesty. 
Cenové ponuky podali: 

2) Ing. Imrich Koovács, cena zákazky 9600 €/12x800 €, v tejto cene je zahrnuté 
polohopisné a výškopisné zameranie celej vytýčenej trasy.



3) Ing. Jozef Szegfű cena zákazky 10 tis. €,
4) Geoline –DS, s.r.o cena zákazky 10 tis. €.

Starostka Informovala prítomných aj o cenovej ponuke na vypracovanie projektovej 
dokumentácie na akciu „Zateplenie kultúrneho domu“. Cenovú ponuku podal AIP 
Plus –Bodri Marián – cena zákazky 2710 €.

Starostka požiadala o vyjadrenie OZ o zotrvaní obce  v ZMOS a ZMOŽO.
Starostka požiadala poslancov o znovu prehodnotenie rekonštrukcie chodníka 

na ulici Bad, nakoľko chodník je  vo veľmi zlom technickom stave. S touto 
problematikou je potrebné sa zaoberať podľa finančných možnosti obce. Ďalej je 
potrebná rekonštrukcia sociálnych zariadení v budove TJ.

V závere starostka požiadala OZ o odhlasovanie umiestnenia uvítacích tabúl 
v obci.

Pripomienky:

Lábodi Marian, poslanec OZ, poznamenal, že nie je potrebné vypracovanie PD na 
zateplenie KD. Peniaze by sa mohli využiť radšej na výmenu okien a 
vchodových dverí. Ďalej neodporúča zameranie a vytýčenie miestnej poľnej 
komunikácie, nakoľko je to zbytočné, za pár rokov to bude aj tak rovnakom stave ako 
dnes. Peniaze by sme mali využiť na iné účely.

Výmenu okien a dverí bez projektovej dokumentácie navrhol aj poslanec Novák 
Jozef.

Ing. Molnárová, posl. OZ,  navrhla, aby boli aj v KD zrekonštruované sociálne 
miestnosti. Poznamenala, že oprava chodníka na ulici Bad by bola zbytočná nakoľko 
bude v blízkej budúcnosti vybudovaná kanalizácia v obci. 
Starostka poznamenala, že plánovaná kanalizácia bude umiestnená v telese cesty 
a nenaruší chodník.
Na to Ing. Molnárová poznamenala , že v tomto prípade je aj ona za rekonštrukciu 
chodníka, a fin. prostriedky žiada prerozdeliť z položky rozvoja obce na rekonštrukciu 
chodníka.

Kázmér Peter, posl. OZ, poznamenal, že šírku cesty je možné zistiť aj z mapy keď si 
dobre pamätá tak to bolo asi 12 metrov. Lepšie by bolo peniaze použiť na iné účely.

Gróff Peter, obyvateľ obce poznamenal, že je potrebné skrátiť konáre, ktoré 
vyčnievajú na cestu. On ako SHR a platca dane žiada, aby cesta bola opravená.

Starostka obce poznamenala, že po ukončení zberných prác bude nutné so SHR, 
vlastníkmi priľahlých pozemkov a s vedením PD uskutočniť jednanie o náprave 
vzniknutej situácie na poľnej ceste.
    

       Uznesenie
č. 6/49/2011

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo
Po prerokovaní

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e  s pripomienkami



1. kontrolu plnenia uznesení - hodnotenie uplynulého obdobia

B/ s c h v a ľ u j e 
2. prípravu  PD na čistenie odvodňovacích kanálov
3. opravu strechy na  dome smútku  podnikateľom Františkom Bűrsölyom
4. vyžiadať cenové ponuky na výmenu okien a dverí na budove KD
6. členstvo obce v ZMOS a ZMOŽO
7. rekonštrukciu chodníka na ulici Bad
8. rekonštrukciu sociálnych miestností v budove TJ a KD
9. umiestnenie uvítacích tabúl v obci 
10. umiestnenie oznamovacích tabúl na autobusovú zastávku s názvom obce
14. realizáciu týchto akcií ktoré budú uskutočnené podľa finančných možnosti 

obce , a bude vykonaná úprava  schváleného rozpočtu
15. vytvoriť miesto pre zberné nádoby vedľa kult.domu

C/ N e s c h v a ľ u j e

2. Vytýčenie miestnej poľnej komunikácie
3. vypracovanie PD na akciu „Zateplenie kultúrneho domu“ 

Hlasovanie č. 2
–––––––––––––
Prítomní:      8
Za          :      8
Proti:      :     0
Zdržal sa:     0
Nehlasoval:  0
Uznesenie bolo schválené 

K  bodu č. 6.  Informácia o príprave sčítania obyvateľov, domov a bytov 2011

V tomto bode programu starostka oboznámila prítomných s prípravou Sčítania 
obyvateľov, domov a bytov 2011, ktorá sa vykoná  na celom území Slovenskej 
republiky k 21. máju 2011. Toto najrozsiahlejšie štatistické zisťovanie poskytne opäť 
po desiatich rokoch nielen nové údaje o počte obyvateľov žijúcich na území 
Slovenskej republiky, ale aj o ich demografickej, kultúrnej, vzdelanostnej, sociálnej a 
ekonomickej štruktúre. 

Sčítanie obyvateľov pre Maďarov žijúcich na Slovensku má veľkú dôležitosť. 
Nie je vôbec jedno koľkí sa prihlásia k maďarskej národnosti. Dovoľujeme si vás 
požiadať o poskytnutie údajov, ktorých využitie ovplyvní život v našej krajine v 
najbližších desiatich rokoch. Sčítanie obyvateľov, domov a bytov je výnimočnou 
príležitosťou pre každého z nás prispieť k tvorbe uceleného obrazu o demografickej a 
sociálnej situácii a životných podmienkach obyvateľov Slovenskej republiky.

V roku 2011 sa sčítanie obyvateľov, domov a bytov podľa nariadenia 
Európskeho parlamentu uskutoční po prvý raz vo všetkých členských štátoch 
Európskej únie naraz pri využití rovnakých, respektíve podobných definícií 
zisťovaných údajov. 

Rozhodujúcim okamihom sčítania je polnoc z piatka 20. mája 2011 na sobotu 



21. mája 2011. Dobu sčítania stanovila vláda Slovenskej republiky od 13. mája 2011 
do 6. júna 2011. Sčítanie je právo i povinnosť, ktorá každému obyvateľovi vyplýva zo 
zákona. 

Sčítacie tlačivo

Sčítacie tlačivo je štatistický formulár v listinnej podobe alebo elektronickej forme. 
Sčítacie tlačivá sa okrem štátneho jazyka vyhotovujú aj v jazyku maďarskom, 
rómskom, rusínskom a ukrajinskom v listinnej forme a v elektronickej forme a v 
jazyku anglickom v elektronickej forme.

Každá domácnosť bude požiadaná o vyplnenie tlačív: A. Údaje o obyvateľovi 
(podľa počtu členov domácnosti)a B. Údaje o byte. V rodinných domoch obyvatelia 
vyplnia aj formulár C. Údaje o dome. Údaje sa budú zisťovať osvedčenou metódou 
samosčítania, keď obyvatelia sami vypĺňajú sčítacie tlačivá, čo zabezpečí objektivitu 
zistených údajov, urýchli činnosti s ich zisťovaním a uľahčí prácu sčítacích 
komisárov. Bez súhlasu obyvateľov bytu sčítací komisár nemôže vstúpiť do bytu a 
sčítacie tlačivá mu môžu obyvatelia odovzdať pri 

Samotné sčítanie vykonajú sčítací komisári

2 Sčítací komisár nesmie zaklopať na dvere domácnosti skôr ako 13. mája 
2011 a neskôr ako 6. júna 2011

16 Sčítací komisár pri prvej návšteve odovzdá členom domácnosti sčítacie 
tlačivá a obálky s identifikátormi a overovacími heslami. Sčítací komisár 
bude povinný preukazovať sa osobitným poverením starostu obce ktoré bude 
opatrené okrúhlou pečiatkou obce. Toto poverenie musí mať sčítací komisár 
umiestnené na viditeľnom mieste. Sčítací komisár nesmie vstúpiť do 
domácnosti, ak ho obyvateľ nevyzve. Ak sa obyvateľ v čase od 21. mája do 
29. mája2011 sčíta elektronicky, sčítací komisár ho už druhý raz nenavštívi. 
Sčítací komisár ani obec nebudú mať prístup k elektronicky vyplneným 
sčítacím formulárom.

Sčítanie aj elektronicky

Pri sčítaní obyvateľov, domov a bytov v roku 2011 si verejnosť po prvý raz v histórii 
bude môcť vybrať, či sčítacie tlačivá vyplní v listinnej podobe alebo v elektronickej 
forme. 

Uznesenie
                                                         č. 6/50/2011

Obecné zastupiteľstvo Veľké Blahovo
Po prerokovaní



A/ b e r i e   n a   v e d o m i e bez pripomienok

1/ Informáciu o príprave sčítania obyvateľov, domov a bytov 2011.

K bodu č. 7: Rôzne

V tomto bode programe starostka informovala prítomných o podaných  žiadostiach:

A/ návrh miestnej organizácie SMK – sp.zn.224/2011
B/ Reanta Mezeiová – žiadosť o prijatie do pracovného pomeru - sp.zn.272/2011
C/ Eneremont žiadosť o predaj pozemku p.č.461/1- sp.zn.257/2011

A/ Miestna organizácia SMK podala návrh na vytvorenie pamätného miesta vedľa 
kultúrneho domu. Obsah návrhu SMK bol nahlas prečítaný.

Pripomienky k návrhu:

Mgr. Matejčíková posl. OZ sa vyjadrila, že ona ako predsedníčka  miestnej 
politickej strany MOST-Híd  v plnej  miere  podporuje tento návrh.

Starostka sa vyjadrila, že osobne aj ona podporuje návrh na vytvorenie pietneho 
miesta na počesť národnooslobodzovacieho boja 1848/1849. Poznamenala, že v 
pláne obce už dávnejšie bolo, že pomník padlých v I.a II svetovej vojne bude 
premiestnený z miestneho cintorína do parku v centre obce, kde  je pomník pre 
padlých.

Kázmér Peter,, Lábodi Marian, ako aj Ing.Molnárová poslanci OZ boli tiež toho 
názoru, podporili myšlienku vytvorenia pietneho miesta v centre obce. 

Uznesenie
č. 6/51/2011

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo
Po prerokovaní 

A/ s c h v a ľ u j e

1/ Revitalizáciu miestneho parku v centre obce a premiestňovanie pomníku padlých 
v I. a II. sv.vojny z miestneho cintorína do parku v centre obce.

2/ Návrh miestnej organizácie SMK na vytvorenie pietneho miesta na  počesť 
národnooslobodzovacieho boja maďarov v roku 1848/1849 v miestnom praku v 
centre obce.



Hlasovanie č.3
–––––––––––––
Prítomní:      8
Za          :      8
Proti:      :     0
Zdržal sa:     0
Nehlasoval:  0

Uznesenie bolo schválené

Ing. Molnár Tibor, predseda miestnej organizácie SMK poďakoval, že návrh poslanci 
jednohlasne schválili.

B/ Reanta Mezeiová – žiadosť o prijatie do pracovného pomeru- sp.zn.272/2011

Žiadosť menovanej bola zaradená do evidencie.

C/ Enermont s.r.o. žiadosť o predaj pozemku p.č.461/1- sp.zn.257/2011

Starostka informovala prítomných so žiadosťou firmy Enermont s.r.o. o predaj 
pozemku o výmere max. 25 m2, ktorý bude odčlenený od pozemku par.č. 461/1, kde 
sa plánuje vybudovanie novej kioskovej transformačnej stanice za účelom zlepšenia 
dodávky elektrickej energie. Uvedená parcela už bola OZ odsúhlasená.   

Uznesenie
č. 6/52/2011

Obecné zastupiteľstvo obce Veľké Blahovo
Po prerokovaní 

A/ s c h v a ľ u j e
predaj pozemku o výmere max. 25 m2, ktorý bude odčlenený od pozemku parc.č. 
461/1, na vybudovanie novej kioskovej transformačnej stanice za cenu 8,30 Eur/m2.

Hlasovanie č.4
–––––––––––––
Prítomní:      8
Za          :      8
Proti:      :     0
Zdržal sa:     0
Nehlasoval:  0

Uznesenie bolo schválené

V tomto bode programu vystúpila Kristína Molnárová, obyv. obce, ktorá poďakovala 
organizátorom akcie „Vyčistíme Slovensko“ . Podotýkala, že aké sú pre nás dôležité 



stromy, ktoré  produkujú pre nás kyslík a preto je potrebné aby vysadenými  stromami 
boli aj postarané.

V tomto bode programu vystúpila aj hlavná kontrolórka obce Klinerová Marta, ktorá 
sa predstavila poslancom a poznamenala, že nestihla vyvesiť plán činnosti kontrol na 
ďalšie obdobie. Plán činnosti vyvesí v mesiaci jún.

K bodu č. 8: Záver

Po prerokovaní všetkých bodov programu 6. zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva Veľké Blahovo, starostka obce ukončila rokovanie zastupiteľstva.

Zápisnica skončená a podpísaná.

  
................................
......

Mária 
Bödők

starostka 
obce

Overovatelia:   1/      ............................................
 
                         2/     .............................................

Zapisovateľka Izabela Vargová  ......................................
            


